



裘錦秋中學(屯門)家長教師會
Ju Ching Chu Secondary School(Tuen Mun)
Parent-teacher Association

28 Yeung Tsing Road,
Tuen Mun, N.T., Hong Kong.
Tel.: (852) 24611555
Fax: (852) 24646161

25-27/PTA001

第一期「校長茶聚」活動

2025-2027 年度
第二十一屆(第一年
度)家長教師會委員
會

家長教師會主席：
周秀玲女士

第一副主席兼宣傳：
陳超先生

第二副主席：
張家榮助理校長

第三副主席兼總務：
黃泳怡女士

第四副主席兼康樂：
陳淑紅女士
李靜儀主任

秘書：
張遠東先生
潘傑老師

司庫：
王玉梅女士
李陽老師

顧問：
陳月平校長

啟啟者：

為提升親子關係，讓父母更加瞭解處於青春期子女的成長特點，從而提升學生的學習效能，本校校長陳月平博士特此舉辦「校長茶聚」活動。是次活動主題包括如何提升子女學習效能，以及增進與子女的溝通技巧。活動中，學校將準備多元化的品嚐花茶體驗活動，例如：玫瑰花茶（理氣活血）、菊花茶（清熱明目）、茉莉花茶（清熱解鬱）、洛神花茶（利尿消脂）等特色花茶。活動詳情如下：

日期：2026 年 1 月 23 日（星期五）

時間：下午 7:00 至 8:30

地點：本校

費用：全免

活動報名截止日期為 2026 年 1 月 16 日。如有查詢，請聯絡李陽老師，或致電 2461 1555 與本人聯絡。

此致
各家長

裘錦秋中學（屯門）
第二十一屆家長教師會主席

周秀玲 謹啟

（周秀玲）

二零二六年一月五日

PTA Circular
2025-2027/001
First Session of “Tea Time with Principal”

Dear Parents,

To strengthen parent-child relationships, help parents better understand the developmental characteristics of their adolescent children, and enhance students' learning effectiveness, our Principal, Dr. Chan Yuet Ping, is pleased to organise the “Tea Time with Principal”. The themes of this event include how to improve children's learning effectiveness and how to enhance communication skills with children. During the event, the school will provide a variety of floral teas for parents to experience, including rose tea (promotes blood circulation), chrysanthemum tea (clears heat and improves eyesight), jasmine tea (clears heat and relieves tension), and roselle tea (promotes diuresis and reduces fat). Details of the event are as follows:

Date: Friday, January 23, 2026

Time: 7:00 PM – 8:30 PM

Venue: Our School

Fee: Free of charge

The registration deadline is January 16, 2026. For inquiries, Should you have any enquiries, please contact Mr. Peter Li or call on 2461 1555 (extension).

Yours faithfully,



Zhou Xiuling
Chairperson

January 5, 2026